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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 27.08.2020
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Grigoroiu Monica
6. Ianeț Constantin
7. Mateoiu Roxana
8. Popa Constantin Tiberiu
9. Roșoiu Daniela Cerasela
10. Trandafir Dorel Ioan
11. Trifu Marius Robertino
12. Voicu Emilia Romelia

Au fost absenți: doamna consilier Hantăr Ana Maria, domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, domnul
consilier Miu Vasile, domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena, care
spune că ședința ordinară de astăzi a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr. 650/20.08.2020, că
din consultarea condicii de prezență rezultă că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru
desfășurarea ședinței și-l roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot. Propune
suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de hotărâri, cu precizarea că acestea au avizele
comisiilor de specialitate după cum urmează:

1. Proiect de hotărâre privind:
Rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020.
Rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri

proprii pe anul 2020;
2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 198 din

11.11.2019 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 183 din 31.08.2017 privind
aprobarea proiectului și a cheltuielilor aferente proiectului: „ Înființare centru social pentru persoane
vârstnice prin reabilitare clădire P+2, Pucioasa, județul Dâmbovița ”;

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 199 din
11.11.2019 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 4 din 08.01.2018 privind
aprobarea implemnetării proiectului: „ ÎNFIINȚARE CENTRU SOCIAL PENTRU PERSOANE
VÂRSTNICE PRIN REABILITARE CLĂDIRE P+2, NR. 18, STR. RÂNDUNELELOR, PUCIOASA,
JUDEȚUL DÂMBOVIȚA ”;

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 200 din
11.11.2019 privind aprobarea devizului general actualizat rezultat în urma emiterii dispoziției de șantier
nr. 1 aferentă executării investiției: „ Înființare centru social pentru persoane vârstnice prin reabilitare
clădire P+2, Pucioasa, județul Dâmbovița ”, SMIS 114030;

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020.
6. Adresa nr. 2 471/07.08.2020 a Camerei de Conturi Dâmbovița.

UNITATEA ADMINISTRATIV TERITORIALĂ
ORAȘUL PUCIOASA

Str. Fântânelor, Nr. 7, orașul Pucioasa, județul Dâmbovița
Telefon: 0245/232.277, Fax: 0245/760.484
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Ordinea de zi împreună cu propunerea de suplimentare a ordinii de zi este supusă la vot și este
aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

În continuare, doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali
procesele verbale ale ședințelor Consiliului Local. Supune atenției consilierilor locali procesul - verbal al
ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din 17.07.2020. Întreabă dacă sunt
observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare a
Consiliului Local al orașului Pucioasa din data de 17.07.2020 și este aprobat cu 11 voturi „ PENTRU ”, o
„ ABȚINERE ” - doamna consilier Arjan Laurenția care nu a fost prezentă la ședința extraordinară din
17.07.2020 și 4 consilieri locali absenți (doamna consilier Hantăr Ana Maria, domnul consilier Ivașcu
Dragoș Ion, domnul consilier Miu Vasile și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț).

În continuare, doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali
procesul - verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din 30.07.2020. Întreabă
dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal al ședinței
ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din data de 30.07.2020 și este aprobat cu 12 voturi
„ PENTRU ” și 4 consilieri locali absenți (doamna consilier Hantăr Ana Maria, domnul consilier Ivașcu
Dragoș Ion, domnul consilier Miu Vasile și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț).

În continuare, doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali
procesul - verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din 14.08.2020.
Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal al
ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din data de 14.08.2020 și este aprobat cu
11 voturi „ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ” - doamna consilier Arjan Laurenția care nu a fost prezentă la
ședința extraordinară din 14.08.2020 și 4 consilieri locali absenți (doamna consilier Hantăr Ana Maria,
domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, domnul consilier Miu Vasile și domnul consilier Sprinceană Eugen
Dănuț).

Președinte de ședință, este doamna consilier Grigoroiu Monica.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind atestarea domnului

Benescu Adrian, în baza certificatului de competențe profesionale seria E, nr. 022293, în vederea
dobândirii calității de administrator de condominii.”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează că începând cu
data de 04.09.2020 domnul Pleșa Emil va ieși la pensie. A trimis la specializare, pentru obținerea
certificatului de calificare profesională pentru funcția de administrator de condominii, conform art. 2, lit.
„ f ” din Legea nr. 196/2018, pentru domnul Benescu Adrian și domnul Maxim Veronel, deoarece pe baza
acestui certificat, persoanele fizice pot dobândi calitatea de admnistrator de condominii, la propunerea
primarului, prin hotărâre a Consiliului Local. În ședința de astăzi propun atestarea domnului Benescu
Adrian ca și administrator de condominii. Acesta va prelua atribuțiile domnului Pleșa Emil, urmând ca
domnul Maxim Veronel să ajute scările de bloc să se organizeze în asociații de proprietari, Pucioasa fiind
unul dintre orașele județului cu probleme în ceea ce înseamnă constituirea asociațiilor de proprietari.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind atestarea domnului Benescu Adrian, în baza certificatului de competențe profesionale seria E, nr.
022293, în vederea dobândirii calității de administrator de condominii și este aprobat cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului
„ Reabilitarea, modernizarea, extinderea și dotarea GRĂDINIȚEI cu program prelungit nr. 2 din orașul
Pucioasa și îmbunătățirea spațiilor publice urbane din zonă ” și a cheltuielilor legate de acesta. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.



3

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare. Precizează că valoarea totală a
proiectului este de 14.279.798,00 lei cu TVA, din care:

- valoarea totală eligibilă: 13.980.563,69 lei cu TVA;
- valoarea totală neeligibilă: 299.234,31 lei cu TVA;
- contribuția orașului Pucioasa: 578.845,59 lei din care:
- celtuieli neeligibile 299.234,31 lei cu TVA;
- contribuția de 2% din valoarea eligibilă 279.611,28 lei cu TVA.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea proiectului „ Reabilitarea, modernizarea, extinderea și dotarea GRĂDINIȚEI cu
program prelungit nr. 2 din orașul Pucioasa și îmbunătățirea spațiilor publice urbane din zonă ” și a
cheltuielilor legate de acesta și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Doamna consilier Arjan Laurenția a părăsit sala de ședințe.
Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind stabilirea salariului de

bază pentru personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale „ Administrație ” din aparatul propriu
al primarului orașului Pucioasa (și serviciile publice) începând cu data de 04.09.2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă:
„ Obiectiuni

la proiectul de hotarare privind
stabilirea salariului de bază pentru personalul contractual din cadrul familiei

ocupaționale ,,Administrație,,din aparatul propriu al primarului Orașului Pucioasa
( si serviciile publice), începând cu data de 04.09.2020

Apreciez că acest proiect de hotărâre este nelegal, pentru următoarele considerente:
- potrivit art.3 alin.(1) din Legea 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fonduri

publice, cu modificarile și completările ulterioare , gestionarea sistemului de salarizare a personalului din
instituţiile şi autorităţile publice se asigură de fiecare ordonator de credite;

- art.6 din același act normativ stabilește că sistemul de salarizare reglementat prin prezenta lege
are la bază următoarele principii:

a) principiul legalităţii, în sensul că drepturile de natură salarială se stabilesc prin norme juridice
de forţa legii, cu excepţia hotărârilor prevăzute la art. 11 alin. (1), conform principiilor enunţate de art.
120 din Constituţia României, republicată, dar cu încadrare între limitele minime şi maxime prevăzute
prin prezenta lege;

b) principiul nediscriminării, în sensul eliminării oricăror forme de discriminare şi instituirii
unui tratament egal cu privire la personalul din sectorul bugetar care prestează aceeaşi activitate şi are
aceeaşi vechime în muncă şi în funcţie;

c) principiul egalităţii, prin asigurarea de salarii de bază egale pentru muncă cu valoare egală;
d) principiul importanţei sociale a muncii, în sensul că salarizarea personalului din sectorul

bugetar se realizează în raport cu responsabilitatea, complexitatea, riscurile activităţii şi nivelul studiilor;
e) principiul stimulării personalului din sectorul bugetar, în contextul recunoaşterii şi

recompensării performanţelor profesionale obţinute, pe baza criteriilor stabilite potrivit legii şi
regulamentelor proprii;

f) principiul ierarhizării, pe verticală, cât şi pe orizontală, în cadrul aceluiaşi domeniu, în funcţie
de complexitatea şi importanţa activităţii desfăşurate;

g) principiul transparenţei mecanismului de stabilire a drepturilor salariale, în sensul asigurării
predictibilităţii salariale pentru personalul din sectorul bugetar;

h) principiul sustenabilităţii financiare, în sensul stabilirii nivelului de salarizare pentru
personalul bugetar, astfel încât să se asigure respectarea plafoanelor cheltuielilor de personal ale bugetului
general consolidat, stabilite în condiţiile legii;
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i) principiul publicităţii în sensul transparenţei veniturilor de natură salarială, precum şi a altor
drepturi în bani şi/sau în natură pentru toate funcţiile din sectorul bugetar,,.

Prin proiectul de hotărâre nu sunt respectate principiile art.6 lit d) și lit.f), respectiv:
- d) principiul importanţei sociale a muncii, în sensul că salarizarea personalului din sectorul

bugetar se realizează în raport cu responsabilitatea, complexitatea, riscurile activităţii şi nivelul studiilor;
- f) ) principiul ierarhizării, pe verticală, cât şi pe orizontală, în cadrul aceluiaşi domeniu, în funcţie

de complexitatea şi importanţa activităţii desfăşurate.
După cum se poate observa în anexa 3 la proiectul de hotărâre lit.b) - Administrator (cu studii

medii) - I, funcția are un coeficient de 2.20, iar un inspector de specialitate - IA, are un coeficient de 1.98,
deși acesta are studii superioare.

Potrivit art.11 alin(1) din din Legea 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din
fonduri publice, cu modificarile și completările ulterioare, pentru funcţionarii publici şi personalul
contractual din cadrul familiei ocupaţionale "Administraţie" din aparatul propriu al primarului orasului
Pucioasa, salariile de bază se stabilesc prin hotărâre a consiliului local, a , în urma consultării organizaţiei
sindicale reprezentative la nivel de unitate sau, după caz, a reprezentanţilor salariaţilor.

Prin acest proiect de hotărâre se propune stabilirea (de fapt majorarea) coeficienților pentru
două funcții contractuale de administrator(M)-I și șef serviciu. Acordul sindicatului este exprimat de
Geambașu Romeo George –reprezentant sindicat (care este sef serviciu ) pentru funcția de administrator
(ocupată de Benescu Adrian) și de Benescu Adrian-reprezentant sindicat pentru funcția de șef serviciu
(ocupată de Geambașu Romeo George). ”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă explicațiile necesare. Precizează că domnul
Benescu Adrian preia atribuțiile domnului Pleșa Emil și va efectua atribuțiile ambelor posturi, motiv
pentru care a propus și o salarizare corespunzătoare și că-și asumă acestă propunere, face apel la
consilierii locali să voteze acest proiect dehotărâre.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind stabilirea salariului de bază pentru personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale „
Administrație ” din aparatul propriu al primarului orașului Pucioasa (și serviciile publice) începând cu
data de 04.09.2020 și este aprobat cu 9 voturi „ PENTRU ”, 2 „ ABȚINERI ”: domnul consilier Budoiu
Ion și domnul consilier Trifu Marius Robertino și 5 consilieri absenți (doamna consilier Arjan Laurenția,
doamna consilier Hantăr Ana Maria, domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, domnul consilier Miu Vasile și
domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț).

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că nu va aviza pentru legalitate hotărârea
adoptată de Consiliul Local, are obiecțiunile pe care le-a prezentat și la proiect, o va înainta Instituției
Prefectului - județul Dâmbovița, urmând ca acesta să facă controlul de legalitate asupra ei.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Raport privind activitatea asistenților personali în
semestrul I 2020 ”

Doamna Baractaru Maria - Luiza - referent în cadrul Direcției de Asistență Socială prezintă
raportul.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că sunt probleme cu plata asistenților
personali și a indemnizației pentru persoanele cu handicap, pentru că nu avem bani. Bugetul de stat
trebuie să asigure 90% din necesarul pentru plata acestora și 10% bugetul local. În prezent aceste
persoane sunt nemulțumite pentru că nu au primit banii aferenți lunii iulie, pentru că nu au venit banii și
primește în fiecare zi zeci de telefoane de la persoanele nemulțumite.

Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan spune că acest lucru nu este în regulă pentru că persoanele
cu handicap care nu au însoțitor sau care au nevoie zi și noapte de însoțitor plăteau diverse persoane
pentru a-i ajuta, iar acum nu au din ce să le plătească.

Nu mai sunt discuții.
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării

H.C.L. Nr. 155/11.08.2017 privind aprobarea predării către Ministerul Dezvoltării Regionale,
Administrației Publice și Fondurilor Europene prin Compania Națională de Investiții „C.N.I.” S.A., a
amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții: „CONSTRUIRE
BAZIN DIDACTIC DE ÎNOT, ORAȘ PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA”. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - precizează că s-a modificat legislația, CNI solicită solicită un alt tip
de hotărâre a Consiliului Local, motiv pentru care propune revocarea acesteia și aprobarea altei hotărâri
(pct. 6), potrivit modului discutat și agreat de CNI.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea revocării H.C.L. Nr. 155/11.08.2017 privind aprobarea predării către Ministerul
Dezvoltării Regionale, Administrației Publice și Fondurilor Europene prin Compania Națională de
Investiții „C.N.I.” S.A., a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de
investiții: „CONSTRUIRE BAZIN DIDACTIC DE ÎNOT, ORAȘ PUCIOASA, JUDEȚUL
DÂMBOVIȚA” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind predarea către
Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții
„C.N.I.” S.A., a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții:
„CONSTRUIRE BAZIN DIDACTIC DE ÎNOT, ORAȘ PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania
Națională de Investiții „C.N.I.” S.A., a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării
obiectivului de investiții: „CONSTRUIRE BAZIN DIDACTIC DE ÎNOT, ORAȘ PUCIOASA,
JUDEȚUL DÂMBOVIȚA” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor
aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind:
Rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020.
Rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri

proprii pe anul 2020. ”
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Doamna ec. Păun Carmen - precizează că este vorba de validarea Dispoziției Primarului nr.

654/28.08.2020 prin care a fost rectificat bugetul local și bugetul instituțiilor publice și activităților
finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2020 cu suma de 616 mii lei - sume defalcate din
TVA pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate la nivelul comunelor, orașelor, sectoarelor și
municipiului București, în baza art 82, alin. (1) și alin. (2) din Legea nr. 273/2006.
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Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind:
Rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020.
Rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri

proprii pe anul 2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii

Consiliului Local Pucioasa nr. 198 din 11.11.2019 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local
Pucioasa nr. 183 din 31.08.2017 privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor aferente proiectului:
„ Înființare centru social pentru persoane vârstnice prin reabilitare clădire P+2, Pucioasa, județul
Dâmbovița ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Mihaela Nicolae - consilier primar dă explicațiile necesare, precizează că este vorba
despre proiectul „ Înființare centru social pentru persoane vârstnice prin reabilitare clădire P+2, Pucioasa,
județul Dâmbovița ”, că se impune modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 198/11.11.2019 deoarece
în timpul executării lucrărilor s-a constatat că nu au putut fi determinate și prevăzute anumite categorii de
lucrări, fapt ce a condus la emiterea Dispoziției de șantier nr. 1 și se propune modificarea structurii de
cheltuieli aprobate prin Hotărârea Consiliului Local nr. 198/11.11.2019 și includerea cheltuielilor
prevăzute în Dispoziția de șantier nr. 1 și în bugetul totalizator al proiectului.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 183 din 31.08.2017 privind aprobarea
proiectului și a cheltuielilor aferente proiectului: „ Înființare centru social pentru persoane vârstnice prin
reabilitare clădire P+2, Pucioasa, județul Dâmbovița ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii
Consiliului Local Pucioasa nr. 199 din 11.11.2019 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local
Pucioasa nr. 4 din 08.01.2018 privind aprobarea implemnetării proiectului: „ ÎNFIINȚARE CENTRU
SOCIAL PENTRU PERSOANE VÂRSTNICE PRIN REABILITARE CLĂDIRE P+2, NR. 18, STR.
RÂNDUNELELOR, PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 199 din 11.11.2019 privind modificarea
Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 4 din 08.01.2018 privind aprobarea implemnetării proiectului: „
ÎNFIINȚARE CENTRU SOCIAL PENTRU PERSOANE VÂRSTNICE PRIN REABILITARE
CLĂDIRE P+2, NR. 18, STR. RÂNDUNELELOR, PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii
Consiliului Local Pucioasa nr. 200 din 11.11.2019 privind aprobarea devizului general actualizat rezultat
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în urma emiterii dispoziției de șantier nr. 1 aferentă executării investiției: „ Înființare centru social pentru
persoane vârstnice prin reabilitare clădire P+2, Pucioasa, județul Dâmbovița ”, SMIS 114030. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 200 din 11.11.2019 privind aprobarea
devizului general actualizat rezultat în urma emiterii dispoziției de șantier nr. 1 aferentă executării
investiției: „ Înființare centru social pentru persoane vârstnice prin reabilitare clădire P+2, Pucioasa,
județul Dâmbovița ”, SMIS 114030 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre rectificarea bugetului local al
U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ec. Păun Carmen precizează că este vorba de finanțarea Programului Național de
Dezvoltare Locală (Cod 420265) - subvenții de la bugetul de stat (Cod 4202) - 51 mii lei. Precizează că
este vorba despre proiectul „ Dotare Școala Gimnazială Mihai Viteazul din localitatea Pucioasa, județul
Dâmbovița ”. Dotările aferente contractului înbcheiat de U. A. T. Orașul Pucioasa cu MDARAP - în
cadrul PNDL - au fost deja livrate și facturate, urmând a fi plătite.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Grigoroiu Monica - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă adresa nr. 2 471/07.08.2020 a Curții de Conturi
Dâmbovița prin care înaintează Consiliului Local al orașului Pucioasa scrisoarea nr. 42 din data de
04.08.2020, pentru a lua măsuri care să asigure ducerea la îndeplinire a măsurilor dispuse de Curtea de
Conturi. Precizează că la acestă adresă este anexată (și a fost înaintată consilierilor locali) scrisoarea nr.
42/2019/1 prin care a fost prelungit termenul pentru realizarea recomandărilor dispuse prin scrisoarea nr.
42/2019 emisă pentru U. A. T. Orașul Pucioasa până la 30.09.2020. Doamna secretar general jr. Catană
Elena specifică că este vorba despre măsurile lăsate de Curtea de Conturi ca urmare a auditului de
performanță desfășurat la Primăria Pucioasa - Birou venituri. Mai este de refăcut ROF-ul aparatului de
specialitate și elaborarea unei strategii în domeniul impozitelor și taxelor locale. Se lucrează la ele,
urmând ca la ședința din luna septembrie să supunem aprobării Consiliului Local ROF.

Alte discuții nu mai sunt.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
Ec. GRIGOROIU MONICA

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


